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Høringssvar på campusutviklingsplaner 
Svarene følger den ønskede disposisjonen for det 85%-95% ferdigskrevede høringsutkastet. 

 

Punkt A - Er fremtidsbildet for campus Halden/Fredrikstad gjenkjennelig? 

Bruk av private leieaktører kan på sikt tiltrekke seg politisk interesse. Campusstrategi bør avklares forut for 

vesentlige investeringer i campusplaner. Utvikling av uutnyttet areal og miljøtiltak bør kjennetegne fremtidens 

campus. Behovet for store og små undervisningsrom må ivaretas. 

Punkt B - Er høringsutkastet forståelig, og gir det gode forutsetninger for å ta de rette valgene i fremtiden? 

Høringsutkastets forslag innebærer flytting av teknisk infrastruktur og lab-virksomhet. Dette må revurderes. 

HiØ’s campus er innendørsområder. Pedagogisk argumentasjon for innretning mot gateplan kunne ha kommet 

klarere frem i utkastet. Transport og parkeringsmuligheter må i større grad sees på som en del av 

helhetsopplevelsen for studenter. 

Høringsutkastet må i neste fase bli tydeligere forankret i personalet som sitter med lokalkunnskap om hvordan 

sin enhet fungerer. 

Punkt C - Er foreslått utvikling og mulige tiltak riktige og viktige for campus Halden/Fredrikstad? 

Akademikerne forbeholder seg retten til ny høringsuttalelse når ferdig dokument foreligger. Høyere 

detaljeringsgrad og klarere planer for de ulike brukergrupper må på plass før punkt C kan besvares. Detaljerte 

vurderinger av gjennomførbarhet må derfor omforenes med lokale tillitsvalgte, ansatte og studenter. 

Det er viktig å bevare Studentparlamentets autonomi med egne og egnede lokaler utenfor 

Studentsamskipnaden. 

Punkt D - Er det noe som mangler eller forhold vi har misforstått eller noe generelt? 

Planene skiller mellom student- og ansattsoner. I dag oppsøker enkeltstudenter og grupper ansatte for 

samtaler i mindre rom eller ute i fellesareal. Flere av arealene som i planen endres til studentsoner er i 

virkeligheten funksjonelle hybridområder. I dag brukes kontor til digital undervisning og samhandling. 

Det er vanskelig å vurdere kost/nytte-forhold når det økonomiske er utelatt. 

Campusutviklingsplanene må følge Strategisk plan og sentrale styringsdokumenter. 

 

   

(sign)   
………………………………………………   

Pål Kristian Moe 

Hovedtillitsvalgt (HTV) 

  

 


